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Upgrade, Migrate, Organize - The most powerful way to manage SharePoint content
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Direct Upgrade To SharePoint 2013
Instantly take advantage of new SharePoint 2013 functionality by directly upgrading from any previous version of SharePoint. Microsoft SharePoint 2013 upgrade tools have basic support for upgrading SharePoint 2010 and do not support upgrading from SharePoint 2003 and 2007. Content Matrix 6 removes this limitation and provides comprehensive support for upgrading to SharePoint 2013 – from SharePoint 2003, 2007 or 2010. 
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Keep SharePoint Organized
Projects change, departments are reorganized and business needs evolve. Your initial organized site structure and information architecture can unravel and cause user confusion and errors. Keep SharePoint site structures in sync with business needs by using the powerful content organization capabilities of Content Matrix 6. Easily split or merge sites and site collections or reorganize the structure of your farm.
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Upgrade SharePoint with Confidence
Upgrading SharePoint is a complex and daunting process. With Content Matrix 6, you go beyond the basic Microsoft upgrade tools, and get the power, speed and flexibility you need to upgrade SharePoint with confidence. Identify what content you currently have, build out a new site structure and move your content when, where and how you want. Content Matrix 6 is the evolution of Metalogix Migration Manager – the most experienced and widely used SharePoint upgrade technology since 2001.
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Migrate File Shares and more
Rapidly consolidate all business content into SharePoint without losing context and metadata. Content Matrix 6 connects and moves terabytes of content from file shares, websites, blogs & wikis, Exchange Public Folders, PST files and eRoom content. Content Matrix 6 moves the content, files, associated metadata and other relevant attributes such as permissions or information structure into SharePoint.
 
Empower Content Owners
Why make IT the bottleneck for keeping SharePoint organized? Content Matrix 6 allows SharePoint users to organize and manage their sites and content directly from within the SharePoint user interface. Users with appropriate permissions and rights can easily move, bulk upload, tag and classify their content within your SharePoint farm.
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Move to the Cloud: Office 365 and Office 365 Dedicated
Ready to move to SharePoint in the Cloud? Content Matrix 6 is the easiest and most reliable way to move some or all of your content to Office 365 or Office 365 Dedicated. In fact, it has been selected by Microsoft as one of the recommended SharePoint migration solutions for migrating to Office 356 Dedicated. Simply connect Content Matrix 6 to your Office 365 environment and move content in either direction between on-premises or the cloud.
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Download, install and move in minutes
Content Matrix 6 is designed with ease in mind. It downloads and installs in minutes. Connects directly to SharePoint and source systems without requiring any server side component installs. And it's easy to learn and use. Download the Content Matrix 6 free trial and see for yourself how quickly you can be up and running.
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Analyze your existing content
Look before you leap. Identify what content you already have in the source system and how it should be moved to the target system. Content Matrix 6 pre-migration features include the ability to search your content based on a variety of parameters, to compare different SharePoint sites and the ability to generate reports on the number of files, the file types or metadata.
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Speed Matters
Content Matrix 6 maximizes the speed of your SharePoint migration. With migration speeds of up to and beyond 125GB per hour it boasts the leading performance in the industry. It splits operations into multiple jobs that run simultaneously, resulting in a high speed SharePoint migration. You can use the incremental migration feature to skip settings and content that has already been migrated to further increase the migration speed.
Move as much or as little as you wish
Content Matrix 6 allows you to gradually move by site, list or library or by departmental unit in order to facilitate a smooth transition. With its Incremental Migration feature, you move only the changes since your last migration and switch to the new SharePoint when ready.
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Move structure, workflows and permissions
Content Matrix 6 moves the content as well as the site structure and permissions that support the content. It moves workflows that use the content including SharePoint, SharePoint Designer or Nintex workflows. It even allows applying new SharePoint templates to your structure as part of the migration process. 
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Quantech Services, Inc. Efficiently Upgrades to SharePoint 2010
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dSHIFT Blog
· Buro Happold
· Some “15″ or “2010″ strings not updated to “2013” in SharePoint 2013 Preview Management Pack
· SharePoint: The Most Popular Collaboration Platform
· Best Practices for Branding SharePoint Sites
· Supported authentication types and methods in SharePoint 2013
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To evaluate the dSHIFT Migrator for SharePoint Online in your own environment, please fill in the form below. A link to download the application and an activation key for your evaluation license will be sent to you via email.
The dSHIFT Migrator for SharePoint Online supports migrations from WSS 3.0, MOSS 2007 and SharePoint 2010 to SharePoint Online/Office 365, as well as from SharePoint Online/Office 365 to SharePoint 2010.
For technical assistance, please contact us at sharepoint@dshift.com or call us at +1 (855) DSHIFT 1.
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· Performance
Monitoring
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Recovery
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SharePoint information architect
Capture, visualize, edit, and deploy SharePoint taxonomies
Download a Free Trial | Learn More
SharePoint content organizer
Tag and organize your SharePoint content in bulk
Download a Free Trial | Learn More
SharePoint migration manager
Quickly and intelligently perform SharePoint migrations
Download a Free Trial | Learn More
Migration
Upcoming SharePoint webcast
We will resume in January 2013
1/16/2013 12:00:00 PM
Speaker: 
More content coming soon.
 
Collé à partir de <https://www.idera.com/SharePoint/> 
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Demand for migration to Microsoft SharePoint continues to grow as the platform rapidly becomes the standard for organizations seeking a centralized knowledge repository and collaborative workspace. Minimize the time and effort required to migrate enterprise-wide content to SharePoint by utilizing DocAve's seamless, fully mapped transfer of content from more than 14 legacy systems to SharePoint 2013 or 2010 – on-premises or Online editions. DocAve’s complete SharePoint migration solution includes DocAve Migrators, as well as DocAve Content Manager for restructuring content on the fly within or across the same version of SharePoint Online and on-premises sites.
SharePoint migration projects are usually defined by business disruption and end-user confusion. With DocAve, this is no longer the case.
· Enable SharePoint administrators to easily automate the process of consolidating multiple content sources into SharePoint
· Maximize return on investment for content residing in legacy repositories
· Granularly migrate content down to individual SharePoint items in real time or through dynamic scheduling
· Retain all associated metadata and permissions throughout the migration process
Organizations can further minimize business disruption and time-to-value by utilizing AvePoint’s one year of 24/7 Support and Maintenance, and AvePoint Partner Services (APPS) to perform detailed data analysis, content and application migrations, and post-migration verifications.
As with all AvePoint software, our SharePoint migration tools utilize only fully supported Microsoft methodologies and APIs. 
DocAve offers the following modules for migration to Microsoft SharePoint 2013, SharePoint 2010, and SharePoint Online:
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[bookmark: _Toc368980184]Simplifiez vos migrations de SharePoint à SharePoint
Réduisez les délais, les risques et les coûts de migration tout en réduisant au maximum les conséquences sur votre environnement SharePoint en utilisant une solution de migration sans agent. Migration Manager for SharePoint vous permet de regrouper et de migrer vos contenus SharePoint 2003, SharePoint 2007 et SharePoint 2010 directement vers SharePoint 2010 et SharePoint 2013, ainsi que de réorganiser les structures de votre site SharePoint 2007, 2010 et 2013 pour rationaliser l'accès aux informations, optimiser le stockage des contenus et améliorer les objectifs de délais de restauration. Avec Migration Manager, vous pouvez faire migrer les sites, du contenu, des réglages, des métadonnées, des droits, des workflows et bien plus encore vers SharePoint en interne et avec facilité, tout en préservant les informations importantes et en les transformant en informations professionnelles.
SharePoint 2013 est pris en charge - Obtenez votre copie de Migration Manager for SharePoint et commencez à migrer dès maintenant votre contenu vers SharePoint 2013 !

[bookmark: _Toc368980185]Sharegate
http://en.share-gate.com/landing/sharepoint-2013-migration?gclid=CIDr98q7hroCFbMftAoddTUAZg 
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share-gate.com | contact us 
Migrate to SharePoint 2013 with a single click 
[image: Screenshot]
Sharegate Top Features: 
· Copy sites from any version to SharePoint 2013
· Pick and choose what to migrate to SharePoint 2013
· Keep the same authors and timestamps
· Keep the version history
· And much more!
FREE 15-DAY UNLIMITED MIGRATION 
The simplest migration tool for SharePoint
+
No server installation 
Download Now
Trusted by over 5,000 organizations around the world 
[image: Organizations]
Copyright © Sharegate 2013 
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Jornata | Packaged Services for SharePoint 
Jornata is a top-tier business and technology services provider that helps companies achieve exceptional performance through the use of Microsoft technologies. Our expertise is focused in the areas of portals, collaboration, knowledge management, and business productivity solutions. From a product mapping standpoint, these offerings include Microsoft SharePoint, Office 365 Online Services, and the full suite of Microsoft development tools. At Jornata, our goal is to create a balance among people, technology, and process by leveraging best practices, introducing the right tools, and prioritizing business needs to make it easier for each employee to do his or her job better.

[bookmark: _Toc368980189]AIIM
http://www.aiim.org/Research-and-Publications/Research/ECM-Toolkits/3075 
This toolkit was specifically created to help guide you, simply and effectively, through the process of establishing SharePoint Governance and creating your SharePoint Governance Plan.
Axceler SharePoint Products 
SharePoint Products for Administration, Governance, Compliance and Migration
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Date de publication initiale de l’article : lundi 25 avril 2011
Auteur : Bill Baer, Responsable en chef de produit technique, Microsoft Corporation - SharePoint
Aujourd’hui, Search constitue pour les entreprises la principale méthode d’exposition et de recherche d’informations. En conséquence, il s’agit désormais d’un composant essentiel pour les déploiements SharePoint. SharePoint 2010 étant de plus en plus plébiscité dans les entreprises, davantage de clients s’efforcent d’exploiter les avantages offerts par les nouvelles architectures de recherche, qu’il s’agisse de la Recherche de contenu d’entreprise dans SharePoint 2010 ou de FAST Search Server 2010, dans le cadre de leurs topologies. Dans l’un ou l’autre scénario, ils doivent faire face à une décision quant à la manière de procéder aux mises à niveau et de gérer leurs utilisateurs finaux. Ces décisions peuvent inclure la migration ou la mise à niveau des déploiements SharePoint existants de façon à comprendre la recherche, ou éventuellement la migration des composants des déploiements existants. Dans le cas des composants, de nombreuses entreprises tentent de conserver une expérience utilisateur familière, tout en bénéficiant des améliorations des nouvelles options de recherche de SharePoint 2010 en matière de performances, d’évolutivité et de richesse de fonctionnalité. C’est là qu’intervient Search First Migration Accelerator.
 
Search First Migration Accelerator est un mélange d’instructions et d’outils fournis par Microsoft et Metalogix qui permettent aux entreprises d’adopter une approche plus précise lors de la mise à niveau. En effet, elles ont la possibilité de mettre à niveau leurs composants de recherche Office SharePoint Server 2007 avant le contenu sous-jacent, en prenant en charge une expérience utilisateur de recherche familière et en permettant aux professionnels de l’informatique d’aborder la mise à niveau selon différentes phases tout en donnant à l’entreprise les moyens de tirer parti des améliorations offertes par SharePoint Search 2010 ou FAST Search for SharePoint 2010. 
 
Vous pouvez lire le communiqué de presse de Metalogix à l’adresse http://www.metalogix.net/Company/News/ByYear/2010/Metalogix-and-Microsoft-Team-Together-to-Launch-Search-First-Migration-Accelerator-Free-Tool/.
 
Téléchargez Search First Migration Accelerator sur le site de Metalogix à l’adresse http://www.metalogix.net/Free-Tools/Search-First-Migration-Accelerator/Download/.
 
Bénéficiez d’une prise en charge et de précisions supplémentaires pour la configuration de la recherche grâce à l’Outil de migration SharePoint Enterprise Search pour SharePoint Server 2010.
 
Lors de la mise à niveau d’Office SharePoint Server 2007 vers SharePoint Server 2010 à l’aide de l’approche de mise à niveau par attachement de base de données, seul le contenu des environnements sources est transféré vers l’environnement de destination ; les paramètres de configuration demeurent dans l’environnement source.  Le transfert de ces paramètres peut être une tâche complexe exigeant toute une gamme d’outils personnalisés.  L’Outil de migration SharePoint Enterprise Search pour SharePoint Server 2010 simplifie ce processus en assurant la prise en charge de la migration des données liées à la recherche telles que les meilleurs résultats, les étendues de recherche et les paramètres de recherche de collection de sites.
 
L’Outil de migration SharePoint Enterprise Search pour SharePoint Server 2010 vous permet d’exporter et d’importer des données liées à la recherche par programme entre Office SharePoint Server 2007, SharePoint Server 2010 et FAST Search Server 2010 for SharePoint.
 
Itinéraires de migration pris en charge
 
Consultez la documentation de l’Outil de migration SharePoint Enterprise Search à l’adresse Outil de migration SharePoint Enterprise Search pour SharePoint Server 2010.
 
Téléchargez l’Outil de migration SharePoint Enterprise Search pour SharePoint Server 2010 à l’adresse http://archive.msdn.microsoft.com/odcsp2010searchmigra. 
 
Ressources supplémentaires
· Centre de ressources pour SharePoint Server 2010 
· Centre de ressources pour FAST Search Server 2010
 
Catégorie : SharePoint 2010; SharePoint Server 2010; Search Community Toolkit; FAST
Date de publication : 27/04/2011 à 08:30
Ce billet de blog a été traduit de l’anglais. L’article d’origine se trouve à l’adresse Search First Migration Accelerator




[bookmark: _Toc368980192]Migration de Lotus Notes vers SharePoint 
Comme l'un de nos clients nous l’a dit récemment: «Avec votre outil (MICA), on peut vraiment créer des applications Lotus Notes dans SharePoint !". Si vous ajoutez à cela deux outils de migration que nous avons développés et notre expertise en applications Notes, en modélisation et moteurs de workflow, ainsi qu’en développements SharePoint, les entreprises qui entreprennent une migration de Lotus Notes vers SharePoint peuvent économiser beaucoup d’efforts, de risques et d'argent si elles choisissent nos outils et notre expérience pour les aider dans le projet. 
[bookmark: eztoc1644_1][bookmark: _Toc368980193]Quel est l'enjeu? 
Vous devez migrer des dizaines de bases de données Lotus Notes vers SharePoint en raison d'une décision stratégique prise par la direction. Et les utilisateurs veulent quelque chose d'aussi bien, et vous savez qu'un certain nombre de possibilités techniques offertes par Lotus Notes sont très difficiles, voire impossibles, à reproduire dans SharePoint. Situation délicate s’il en est, et la solution risque d’être très coûteuse ! 
[bookmark: eztoc1644_2][bookmark: _Toc368980194]Expérience pilote 
Avant de commencer le projet (ou lorsque vous réalisez l'importance de la charge de travail qu'il requiert), demandez nous d'effectuer une expérience pilote : 
· envoyez-nous une copie de l'une de vos bases de données applicatives Notes dont vous estimez qu'elle est représentative, 
· nous l'analysons avec notre outil d’audit de DB Lotus Notes (voir description ci-dessous), 
· nous avons ensemble une brève conférence téléphonique afin de nous assurer d'avoir bien compris les spécifications, 
· en quelques heures de travail, nous développons une application pilote dans SharePoint grâce l’outil MICA de workflows et formulaires, 
· de même en quelques heures, grâce à notre outil de migration de contenu, nous préparons la migration (partielle) des données et documents, 
· ensuite, lors d’une autre conférence téléphonique, nous vous montrons sur Internet l'application migrée vers SharePoint pour que vous puissiez apprécier la bonne reprise des fonctionnalités, et discuter la suite à donner au projet. 
[bookmark: eztoc1644_3][bookmark: _Toc368980195]Définir le périmètre 
Le plus souvent, peu d'informations et documentation existent concernant les bases Notes. Certaines sont encore utilisées de manière intensive, d'autres de temps en temps, et certaines ont été abandonnées, mais on en sait rien. De même concernant les éléments de design, souvent ceux qui sont apparents ne sont pas utilisés, alors que d’autres qui ne le sont pas peuvent être importants. Enfin concernant le contenu, à savoir les «documents», certains sont vieux, certains sont créés mais non utilisés, etc. 
Pour résoudre ce problème, nous avons développé un outil d'analyse appelé ‘Audit de bases de données Lotus Notes’ qui : 
1. extrait les informations les plus importantes concernant chaque DB et son utilisation, 
2. effectue une analyse approfondie des éléments de design et 
3. produit un rapport avec lequel il est possible d'évaluer la complexité et de discuter avec les utilisateurs. 
Vous êtes alors bien mieux à même de définir précisément le périmètre du projet de migration et d'estimer la charge de travail. 
[bookmark: eztoc1644_4][bookmark: _Toc368980196]Economie potentielle 
Nous vous fournissons les informations budgétaires nécessaires : licences et formation pour les outils (DB d'audit, développement d'applications SharePoint et migration des contenus) ainsi que les estimations de charge de travail sur base du cas transmis. Vous extrapolez les coûts pour l’ensemble de votre projet de migration. Nous sommes sûrs que vous économisez au moins 50% par rapport aux autres solutions que vous pouvez envisager ! 
Et en plus, les utilisateurs sont par la suite très satisfaits car sont mises à leur disposition des fonctionnalités équivalentes, sinon meilleures, dans un nouvel environnement très convivial ! 
Contactez-nous pour plus d’informations sur l’outil ‘Audit de bases de données Lotus Notes’ ou pour une expérimentation pilote de la migration de Lotus Notes vers SharePoint. 
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